



**EU DECLARATION OF CONFORMITY**  
**No. 30072026ML**

This Declaration of Conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer:

**Milan Žák, Pohoří 703, 742 85 Vřesina**  
**Business ID: 68175051**

PRODUCT:  
**Immax CHIC Outdoor Solar-Powered LED Table Lamp**

MODEL:  
**08525L**

The subject matter of the declaration described above is in compliance with the relevant harmonized EU legislation:

**2014/30/EU – EMC Directive**  
**2011/65/EU and its amendment directives – RoHS Directive**

This device complies with the following European norms and standards:

**EN IEC 55015:2019+A11:2020**  
**EN IEC 61000-3-2:2019+A1:2021**  
**EN 61000-3-3:2013+A1:2019+A2:2021**  
**EN IEC 61547:2009**  
**EN IEC 63000:2018**

**RoHS**

The products listed in this declaration of conformity meet all the safety and protection requirements mandated by the European Union.



IMMAX - Milan Žák  
Pohoří 703, 742 85 VŘESINA  
IČ: 68175051 DIČ: CZ7607144919

**Milan Žák**  
Company Director  
Vřesina, July 30, 2026

The certificate holder is authorized to affix the CE marking in accordance with the relevant directives to the products listed above.



**EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG**  
**Nr. 30072026ML**

Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt:

**Milan Žák, Pohoří 703, 742 85 Vřesina**  
**Identifikationsnummer: 68175051**

PRODUKT:  
**Immax CHIC LED-Tischlampe für den Außenbereich**

MODELL:  
**08525L**

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den einschlägigen harmonisierten EU-Rechtsvorschriften:

**2014/30/EU – EMV-Richtlinie**  
**2011/65/EU und die Richtlinien, durch die sie geändert wurde – RoHS-Richtlinie**

Dieses Gerät entspricht den folgenden europäischen Normen und Standards:

**EN IEC 55015:2019+A11:2020**  
**EN IEC 61000-3-2:2019+A1:2021**  
**EN 61000-3-3:2013+A1:2019+A2:2021**  
**EN IEC 61547:2009**  
**EN IEC 63000:2018**

**RoHS**

Bei den in dieser Konformitätserklärung aufgeführten Produkten wurden alle in der Europäischen Union geforderten Schutz- und Sicherheitsanforderungen erfüllt.



  
IMMAX - Milan Žák  
Pohoří 703, 742 85 VŘESINA  
IČ: 68175051 DIČ: CZ7607144919

**Milan Žák**  
Geschäftsführer  
Vřesina, 30.07.2026

**Der Zertifikatsinhaber ist berechtigt, die CE-Kennzeichnung gemäß den einschlägigen Richtlinien für die oben genannten Produkte zu verwenden.**